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Hej CATI, 
 
På sektionens möte 04.12.2019 beslöts att slammottagningen i Korpo upphör per 01.01.2020 tillsvidare.  
Sektionen önskar svar på förfrågan och en redogörelse för hur LSJH enligt avfallslagen  ämnar sköta 
mottagningen och hanteringen av slam i skärgården (Pargas, Nagu, Korpo, Houtskär och Iniö). 
Enligt tidigare diskussioner hade överenskommits att LSJH får sin planering klar till slutet på år 2020. Nu 
önskar sektionen för tekniska stödtjänster att avfallsbolaget LSJH kunde med en snabbare tidtabell 
arbeta för en hållbar mottagning och hantering av slam i skärgården. Protokollet från sektionens möte 
har delgivits till LSJH. 
 
Kundresponsen från Korpo har varit starkt negativ under de gångna veckorna p.g.a. av beslutet som 
sektionen tog om att upphöra med slammottagningen i Korpo 
 
Svar på förfrågan önskas från  LSJH inom januari. 
 
mvh, 
Manne och Matias 
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